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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Búcsút inthetünk a makói vöröshagymának?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A magyarnemzet.hu portálon megjelent „Eltűnt a makói hagyma„ című cikk szerint:

„Búcsút  inthetünk  a  makói  vöröshagymának,  az  idén  gyakorlatilag  megszűnt  a  hazai
hagymatermesztés. Az aszály ráadásul azon gazdálkodók termésének jelentős részét is elvitte, akik a
végsőkig kitartottak. A termelőket összefogó szervezet szerint van még reménye az ágazatnak, a
termelés  újraindításához  azonban  a  technológiaváltás  mellett  az  öntözéshez  szükséges
vízgazdálkodási feltételek megteremtésére lenne szükség. 

Bár az elmúlt  két  évtizedben fokozatosan csökkent a vöröshagyma hazai termőterülete,  az idén
gyakorlatilag  megszűnt  a  magyar  hagymatermesztés.  Fekete  János,  az  Országos  Hagyma
Terméktanács elnöke lapunknak elmondta: 

míg húsz évvel korábban Makó térségében 1500–2000 hektáron foglalkoztak hagymatermesztéssel
a gazdálkodók, az idén húsz-harminc hektárra szűkült a makói hagyma területe.

Ennek oka főként arra vezethető vissza, hogy a makói vöröshagyma-termesztés egyre kevésbé tudja
felvenni  a  versenyt,  az  olasz,  a  spanyol  és  a  német  hagymát  jóval  hatékonyabban  tudják
megtermelni a versenytársaink.”

 

Kérdezem Önt:

Búcsút inthetünk a makói vöröshagymának?
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